
COMUNA VITOMIREŞTI, JUDEŢUL OLT
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI VITOMIREŞTI

PRIMĂRIA

Str. Libertăţii nr. 146,  tel. 0249 46 93 14,  fax : 0249 46 93 36, E-mail: panaitcrstn@yahoo.com

PROCES - VERBAL
Încheiat azi 28.10.2014

Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată
prin dispoziţia primarului cu nr. 132/22.10.2014, la care participă un număr
de 11 consilieri, secretar şi alţi invitaţi.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la
şedinţa anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat
de către preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Cojocaru  Stefan dă cuvântul domnului primar
pentru a prezenta proiectul ordinei de zi.

Domnul primar prezintă proiectul ordinei de zi:
1. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea Incheierii contului

de executie a bugetului local si a bugetului de venituri proprii si
subventii la data de 30.09.2014.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion – Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de Boştinaru Aneta.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

2. Proiect de hotărâre cu privire la – Rectificare buget local pe anul
2014.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion – Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de Boştinaru Aneta.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

3. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi şi este aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Aprobarea Incheierii contului de executie a bugetului local si a bugetului
de venituri proprii si subventii la data de 30.09.2014.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.



Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Pîrcălăbelu
Gheorghe,  menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Floroiu Mariana –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam,
Petre Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.10.2014 Proiectul
de Hotărâre, cu privire la Aprobarea Incheierii contului de executie a
bugetului local si a bugetului de venituri proprii si subventii la data de
30.09.2014, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl
avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Aprobarea Incheierii contului de executie a bugetului local si a bugetului
de venituri proprii si subventii la data de 30.09.2014.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru,
luând în discuţie la data de 27.10.2014 Proiectul de Hotărâre, cu privire
Aprobarea Incheierii contului de executie a bugetului local si a bugetului
de venituri proprii si subventii la data de 30.09.2014, consideră că s-a
întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului
Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea Incheierii contului de
executie a bugetului local si a bugetului de venituri proprii si subventii la
data de 30.09.2014.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord
cu Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Rectificare buget local pe anul 2014.
Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Pîrcălăbelu

Gheorghe,  menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Floroiu Mariana –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam,
Petre Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.10.2014 Proiectul
de Hotărâre, cu privire la Rectificare buget local pe anul 2014, consideră că
s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită



Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Rectificare buget local pe
anul 2014.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru,
luând în discuţie la data de 27.10.2014 Proiectul de Hotărâre, cu privire
Rectificare buget local pe anul 2014, consideră că s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să
adopte hotărârea cu privire la Rectificare buget local pe anul 2014.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord
cu Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
3. Întrebări, interpelări, propuneri.
Domnul consilier Urluescu Stefan solicita membrilor Consiliului local

sa puna cate 5 lei pentru cumpararea unei coroane pentru fostul viceprimar
Cosmescu Stefan.

Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe solicita domnului viceprimar
sa ia masuri pentru taierea plutelor din curtea bisericii Bulimanu si tot aici sa
bage doua masini de balast.

Domnul primar aduce la cunostinta cetatenilor ca pentru canalizare
fiecare depune o cerere la primarie si la 2-3 cereri chemam firma sa faca
lucrarile de la camin pana la gard, unde plateste primaria, iar ce este pe
domeniul privat pe cheltuiala fiecaruia. Afisele electorale sa nu se puna pe
cabinele de statii de autobuz. Aduce la cunostinta consiliului local ca familia
Tepes detine langa primarie o proprietate de 3000 mp si o casa si daca se va
gasi posibilitatea sa se faca un schimb cu teren din rezerva primariei. Ar fi
benefic pentru noi, deoarece aici s-ar putea constitui un sediu public.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat
cu 11 voturi ,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă
Consilier,                                                                      Secretar,

Cojocaru  Stefan Cristina CHIŢAN


